



敬啟者:

S22-2019/20

網上高中選修科諮詢會 Online Consultation on Senior Secondary (SS) Elective Subjects

為協助中三級家長及學生更瞭解高中選修科目內容及升學出路,本校於明天至星期四期間舉辦『網上高中選修科諮詢會』,有關安排詳見下表,另外,附上三份文件以供參閱:附件(1)-網上高中選修科諮詢會-會議詳情;附件-(2) Zoom 安裝及參加諮詢會會議指引 及 附件(3)-高中選科-問與答。現再次誠邀中三級家長及學生積極按時參與,俾讓閣下為貴子弟填寫「高中選修科意願調查表」前,獲得更多相關資訊。

The arrangement of the "Online Consultation on SS Elective Subjects" is shown in the table below. We cordially invite you to attend these scheduled meetings. Other details are given in the three attachments: Appendix (1) - Details of Online Consultation Meetings; Appendix (2) - Installation & Guidelines of Using Zoom & Appendix (3) - Senior Secondary (SS) Curriculum - Q & A.

Table with 3 columns: Time (時間 Time), Date (日期 Date), and Subject/Topic. It lists consultation sessions for 21.4.2020, 22.4.2020, and 23.4.2020, detailing subjects like History, Physics, Visual Arts, Chemistry, Economics, and Chinese History.

此致 貴家長

聖若瑟英文中學校長



潘永強

謹啟

2020年4月20日

*****回條*****

S22-2019/20

逕覆者: 頃接 貴校「網上高中選修科諮詢會詳情」專函, 知悉有關安排。

I acknowledge receipt of the students notice regarding the "Details of Online Consultation on SS Elective Subjects".

此覆 聖若瑟英文中學 潘永強校長

家長簽名: Parent's Signature: 家長姓名: Parent's Name 日期: Date 2020年4月 日

學生姓名: Student's Name 班號: Class No.